
 

Referat. 

Tid/sted: Mandag den 23. oktober 2017, kl. 18,00 - Fælleshûzed 

Deltagere.: Flemming Thorsen  

Michael Jørgensen  

Jette Pedersen 

Martha Jørgensen 

Jens Christoffersson  

Jane Andersen 

 Jonna Pedersen – ikke mødt.   

Inge Thyge – suppleant  

 

 

Dagsorden iflg. indkaldelse: 

 

1. Kommentar til referat fra mødet den 2. oktober 2017. 

2. Valg af repræsentanter til repræsentantskabet. 

3. Jule komsammen. 

4. Årshjul – forretningsorden. 

5. Orientering fra medlemmerne. 

6. Eventuelt 

 

Punkt 1.  

Der var medlemmer i afdelingsbestyrelsen, som syntes, at BO42s administration havde 

overreageret på det første referat, som var blevet indsendt. Det er nu blevet rettet til. Referatet vil 

blive skrevet indenfor en uge – medlemmerne har gennemsyn en uge – rettelser en uge – derefter 

ligges det på hjemmesiden.    

Punkt 2. 

Medlem til repræsentantskabet er: Jette Pedersen - Flemming Thorsen – Michael Jørgensen 

                                                  - Jane Andersen - Jens Christoffersson - Martha Jørgensen  

Punkt 3. 

Vi vil invitere beboerne til æbleskiver & gløgg d.10/12. Der vil blive udsendt en indbydelse, som 

Jette laver – Fl. printer & deler ud – Jens prøver at finde sponsorer til æbleskiver & gløgg – resten 

køber vi ind.      Får Morten til at købe et juletræ. 

Punkt 4 

Efter drøftelsen af indholdet i forretningsorden vil bestyrelsen anbefale, at den udsendes sammen 

med indkaldelsen til beboermøde 2018. Gerne uden så meget logo – lidt mindre skrift, så den kan 

være på bagsiden af indkaldelsen. 

HØJVANGSPARKEN - AFDELINGSBESTYRELSEN 
 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM


Punkt 5. 

Faldunderlag med gummifliser koster 300.000 kr. + . Vi arbejder videre med det på den kommende 

markvandring, hvor fremskyndelse af vinduer og døre også drøftes. Næste møde blev aftalt til d.9 

januar kl.1800. hvor vi vil blandt andet  drøfte råderet. 

Mødet slut 1955. 

Flemming. 

 

 

 

  

 

 

                     

                       


